
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Στασιμότητα στην παραχώρηση του Στρατοπέδου “Βελισσαρίου” 

στον Δήμο Ιωαννιτών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας ενημέρωσαν, στασιμότητα παρατηρείται όσον αφορά την παραχώρηση του 
Στρατοπέδου «Βελισσαρίου» στον Δήμο Ιωαννιτών. Μολονότι εξαγγέλθηκε δις με 
διαφορά ενάμισι μήνα στα Ιωάννινα από τον ίδιο τον κ. Πρωθυπουργό η εν λόγω, η 
παραχώρηση δεν έχει προχωρήσει στο στάδιο της υλοποίησης, αν και παρήλθε ενάμισι 
έτος από τις πρωθυπουργικές εξαγγελίες. Κατά τις πληροφορίες, ο Δήμος Ιωαννιτών 
είναι πρόθυμος και θα επιδιώξει μία συνολική πρόταση αξιοποίησης του στρατοπέδου, 
μέσω του Τοπικού Πολεοδομικού Σχεδίου, του οποίου η εκπόνηση καταστρώνεται. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε αφενός σε ποιες ενέργειες ήδη έχετε προβεί, 
δεδομένων και των πρωθυπουργικών εξαγγελιών, προκειμένου να παραχωρηθεί το 
Στρατόπεδο «Βελισσαρίου» στον Δήμο Ιωαννιτών κι αφετέρου τα εξελικτικά στάδια που 
απομένουν μέχρι της ολοκληρώσεως της παραχώρησης του αναφερόμενου 
Στρατοπέδου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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